

11.6 m 2025 Astondoa 377 Coupe

Call

Cannes, Alpes-Maritimes, France



Boat Details

Make:	Astondoa	Class:	Center Console	Guest Heads:	1
Model:	377 Coupe	Hull Material:	Fiberglass	Fuel Type:	Diesel
Year:	2025	Drive Type:	Stern Drive	Max Draft:	0 m 81 cm
Length:	11 m 61 cm	Beam:	3 m 56 cm		
Price:	Call	Boat Location:	Cannes, Alpes-Maritimes, France		
Condition:	New	Guest Cabins:	2		

Jean Lacombe | Allied Yachting Cannes

Boulevard de La Croisette, Port Canto, Cannes, Alpes-Maritimes, France

Tel: **+33 (0)493 43 82 83** Fax: **+33 (0)492 59 11 05**

jlacombe@alliedyachting.com

<http://www.alliedyachting.com>

Description

The innovative and sporty Astondoa Coupé series, which saw the light in 2016 with the launch of its first model, is now extended with the ASTONDOA 377 COUPÉ.

This new model, of smaller length, is part of the "Day-Boat" segment and its version as a superyacht tender or chase-boat is undoubtedly equally attractive, with an aesthetic based on sporty and very elegant lines that inherit the luxurious qualities of Astondoa, adapted to the new trends and tastes of international customers.

With a length of 11.50 meters and an inverted bow, characteristic of the Coupé series, the ASTONDOA 377 COUPÉ is a modern, aggressive, sporty and at the same time very elegant boat. Its characteristic stern and the unique freeboards that reveal the collaboration of the Shipyard with designers of the automotive sector and supercars for this Coupé series, will not go unnoticed.

Its deck with integral walk-around on all its perimeter at the same level, has three different areas in its distribution. With sundecks at the bow and stern and a third area to midships, which joins the galley areas and refrigerators with the triple set of sports seats facing a modern console, with harmonic and modern instrumentation of multifunction touch screens, result a comfortable, dynamic, practical and very well distributed space.

Its interior distribution consists of a lounge / cabin area with its refrigerator and audio / TV system, which is completed with a generous bathroom, extraordinary in this boat length, and a second cabin for two guests.

The entire perimeter is crowned by a flush handrail inside the hull very easy to grab, although certainly the height of the inner freeboard from the floor of the deck is generous for its depth infusing total confidence to walk-through even while navigating.

Please click on the « Other Details » tab for complete details of this Center-console Open Day-cruiser for Sale.

Note: This is a brand-new Yacht, under full Manufacturer's warranty.

Next Delivery: 6 Months from order.

Information & Features

VOLVO PENTA D4-260 (Engine 1)

Type:	Inboard	Power:	260 hp
Fuel Type:	Diesel		
Drive Type:	Stern Drive		

VOLVO PENTA D4-260 (Engine 2)

Type:	Inboard	Power:	260 hp
Fuel Type:	Diesel		
Drive Type:	Stern Drive		

Dimensions

LOA:	11 m 61 cm	Max Draft:	0 m 81 cm
LWL:	10 m 95 cm		
Beam:	3 m 56 cm		

Accommodations

Guest Cabins:	2
Guest Heads:	1

Other

Hull Shape: **Modified Vee**
Designer: **Astondoa Group**
Builder: **Astilleros Astondoa (Spain)**

Additional Equipment

- Joystick Control

Full Specs

MAIN CHARACTERISTICS

Builder: Astondoa (Spain)

Model: Astondoa 377 Coupé

Naval Architect: Astilleros Astondoa

Interior Design: Astilleros Astondoa

Type: Motorboat / Day-Boat / Sport Boat / Center-Console / Superyacht Tender

LOA: 11.61 m

LH: 10.95 m

Beam: 3.56 m

Draft: 0.81 m

Weight: 7,000 Kgs

PROPULSION

Type / Fuel(s): Twin Diesel or Gasoline

Standard Engines: 2 x VOLVO PENTA D4-260 Hp DPH

Optional Engines: 2 x VOLVO PENTA D4-300 Hp DPH

Or 2 x VOLVO PENTA V8-300 Hp DPS (Gasoline)

Maximum Speed: 36 Knots

Cruise Speed: 28/30 Knots

Drives: Stern Drives

Optional electronic steering and joystick

TANKAGE

Fuel Capacity: 840 l

Water Capacity: 200 l

ACCOMMODATION

2 Cabins for 4 Guests Sleeping

1 Bathroom

OPTIONAL EQUIPMENT

Please consult with us.

BROKERS COMMENTS

Stay tuned for more details and specifications on the ASTONDOA 377 COUPÉ. Customers are welcome to inspect this new model at the yard, prior appointment, please.

Spécifications Détaillées (Français)

ASTONDOA 377 COUPÉ - Nouvelle Construction - Nouveau Modèle - Livraison 6 Mois.

La série innovante et sportive d'Astondoa Coupé, qui a vu le jour en 2016 avec le lancement de son premier modèle, est désormais élargie avec l'ASTONDOA 377 COUPÉ.

Ce nouveau modèle, de plus petite longueur, fait partie du segment « Day-Boat » et sa version en tant qu'annexe de super-yacht ou bateau auxiliaire est sans aucun doute tout aussi attrayante, avec une esthétique basée sur des lignes sportives et très élégantes qui héritent des qualités luxueuses d'Astondoa, adaptée aux nouvelles tendances et aux goûts des clients internationaux.

Avec une longueur de 11,50 mètres et une étrave inversée, caractéristique de la série Coupé, l'ASTONDOA 377 COUPÉ est un bateau moderne, agressif, sportif et à la fois très élégant. Sa poupe caractéristique et les franc-bords uniques qui révèlent la collaboration du chantier naval avec les concepteurs du secteur automobile et des bolides de luxe pour cette série Coupé, ne passeront pas inaperçus.

Son pont avec des passe-avants intégrés sur tout son périmètre au même niveau, a trois zones différentes dans sa distribution. Avec des bains de soleil à l'avant comme à l'arrière et un troisième espace au milieu du bateau, qui relie les zones de cuisine et des réfrigérateurs au triple ensemble de sièges sportifs faisant face à une console moderne, avec instrumentation harmonique et moderne d'écrans tactiles multifonctions en font un espace pratique, fonctionnel et très bien distribué.

Sa distribution intérieure se compose d'un espace salon / cabine avec réfrigérateur et système audio / TV, complété par une salle de bain généreuse, extraordinaire pour un bateau de cette longueur et d'une deuxième cabine pour deux personnes.

Tout le périmètre est couronné par une main courante affleurante à l'intérieur de la coque, très facile à saisir, bien que la hauteur du franc-bord intérieur du plancher du pont soit généreuse pour sa profondeur, lui assurant une fiabilité totale pour passer tout en naviguant.

CARACTÉRISTIQUES PRINCIPALES

Chantier : Astondoa (Espagne)

Modèle : Astondoa 377 Coupé

Architecte Naval : Astilleros Astondoa

Design Intérieur : Astilleros Astondoa

Type : Bateau à moteur / Day-Boat / Bateau de Sport / Annexe de Super-yacht

Longueur Hors-tout : 11,61 m

Longueur de Coque : 10,95 m

Largeur : 3,56 m

Tirant d'eau : 0,81 m

Poids : 7 000 kg

PROPULSION

Carburant(s) / Type : Diesel ou Essence Jumeaux

Motorisation Standard : 2 x VOLVO PENTA D4-260 Cv DPH

Motorisation en Option : 2 x VOLVO PENTA D4-300 Hp DPH

Ou 2 x VOLVO PENTA V8-300 Hp DPS (Essence)

Vitesse maximale : 36 Nœuds

Vitesse de croisière : 28/30 Nœuds

Transmissions : Embases

Direction électronique et joystick en option

RÉSERVOIRS

Capacité de Combustible : 840 l

Capacité d'Eau Douce : 200 l

AMÉNAGEMENTS

2 Cabines pour 4 personnes au couchage

1 Salle de bain

OPTIONS

Merci de nous consulter.

COMMENTAIRES BROKERS

Restez attentifs pour plus de détails et spécifications sur l'ASTONDOA 377 COUPÉ. Les clients sont invités à visiter ce modèle tout neuf au chantier, sur rendez-vous, s'il vous plaît.

Yacht Brochure

On request.

Inspections

Prior appointment, please.

Delivery

6 Months from firm order.

Berth

Berth place management possible on French or Italian Riviera as well as Spain (Mainland and Balearic Islands), Greece and Turkey.

Disclaimer

These particulars are given in good faith as supplied to us but cannot be guaranteed and cannot be used for contracts.



